
Protokół Nr XXIII
sesji Rady Gminy Dąbrówka 

z dnia 24 listopada 2016 r.

Posiedzenie odbyło się w Sali widowiskowej Gminnego Centrum Kultury w Dąbrówce 
trwało od godz. 1200 do godziny 1415
W posiedzeniu udział wzięli Radni Gminy Dąbrówka -  zgodnie z załączoną listą 
obecności.
Obrady prowadził Przewodniczący Rady Gminy Dąbrówka Pan Marcin Kaczmarczyk. 
Na sesji obecni byli
1. Pan Radosław Korzeniewski -  Wójt Gminy,
2. Pan Zenon Zadrożny -  Z-ca Wójta,
3. Pani Agnieszka Adam -  Skarbnik Gminy,
4. Pan Robert Rataj -  Sekretarz Gminy,
5.Obsługa prawna Urzędu Gminy.
6. Sołtysi -  zgodnie z załączona lista obecności.
Prowadzący obrady odczytał porządek obrad, który został przesłany radnym o
następującej treści:
1. Powitanie i otwarcie obrad, 
a) Przyjęcie porządku obrad.
2. Wybór sekretarza obrad.
3. Przyjęcie protokołu z ostatniej sesji.
4. Sprawozdanie Wójta z bieżącej działalności.
5. Przedstawienie opinii i wniosków podjętych przez komisje Rady Gminy.
6. Podjęcie uchwał:
a) w sprawie uchwalenia rocznego programu współpracy Gminy Dąbrówka z
organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami wymienionymi w art. 3 ust. 3 ustawy o 
działalności pożytku publicznego i o wolontariacie na 2017 rok
b) w sprawie obniżenia ceny skupu żyta przyjmowanej jako podstawa ustalenia podatku 
rolnego,
c) w sprawie określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości,
d) w sprawie zaciągnięcia długoterminowego kredytu na finansowanie planowanego 
deficytu budżetu Gminy Dąbrówka w 2016 roku oraz spłatę wcześniej zaciągniętych 
zobowiązań z tytułu kredytów i pożyczek,
e) w sprawie zmiany w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Dąbrówka na lata 
2016-2022 ,
f) w sprawie zmiany uchwały budżetowej Gminy Dąbrówka na 2016 rok.
g) w sprawie wyrażenia zgody na wynajem lokalu na okres powyżej 3 lat.
7. Odczytanie podań skierowanych do Rady Gminy.
8. Sprawy różne i wolne wnioski.
9. Zamknięcie obrad.

Przebieg obrad 

Ad. 1 Powitanie i otwarcie obrad.
Obrady XXIII sesji Rady Gminy Dąbrówka otworzył Przewodniczący Rady Gminy 
Dąbrówka, powitał wszystkich zebranych i stwierdził, że w obradach zgodnie z listą 
obecności uczestniczy 12 na 15 Radnych.
Ad. 2 Wybór sekretarza obrad.
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Na sekretarza obrad jednogłośnie został wybrany Pana Sławomira Rosa /12 głosów 
„za” przy obecności 12 Radnych/.
Ad. 3 Przyjęcie protokołu z ostatniej sesji.
Protokół Nr XXII/2016 z dnia 25 października 2016 roku 
Rada Gminy Dąbrówka w głosowaniu jawnym przyjęła 
jednogłośnie /12 głosów „za” -  przy obecności 12 Radnych/
Ad. 4 Sprawozdanie Wójta z bieżącej działalności.
Sprawozdanie zostało przedstawione przez Wójta i stanowi załącznik do protokołu.
Ad. 5 Przedstawienie opinii i wniosków podjętych przez komisje Rady Gminy.
Pan Marcin Kaczmarczyk -  Przewodniczący Rady Gminy poinformował, że w okresie 
miedzy sesyjnym Komisja Oświaty Kultury i Sportu RG, nie odbyła posiedzenia. Z 
powodu nieobecności na sesji Przewodniczącego Komisji zdrowia, spraw socjalnych i 
porządku publicznego RG protokół z posiedzenia komisji zostanie przedstawiony na 
następnej sesji.
Pan Rosa Sławomir -  przewodniczący Komisji Rozwoju i Gospodarki Mieniem 
Komunalnym RG poinformował, że Komisja odbyła posiedzenie w dniu 15 listopada 
2016 r. na którym zaopiniowano zmiany w Wieloletniej Prognozie Finansowej związane 
z budową wodociągów, modernizacją i rozbudową oczyszczalni ścieków, budową 
oczyszczalni przydomowych oraz rozpatrzono podania w sprawie wykupu gruntów na 
poszerzenie dróg gminnych.
Pan Krzysztof Kłębek -  przewodniczący Komisji Rewizyjnej poinformował, że Komisja 
odbyła posiedzenie w dniu 15 listopada 2016 r. z następującym porządkiem obrad.
1. Analiza realizacji uchwał i wniosków podjętych przez Komisje za I półrocze br.
W pierwszym półroczu br. odbyło się 6 posiedzeń Komisji na których podjęto 3 wnioski. 
Wnioski zostały zrealizowane.
2. Wydatki na remonty szkół w Józefowie i Guzowatce.
Po zapoznaniu się z zakresem wykonanych robót i wydatkami na remonty Komisja nie 
wniosła uwag.
3.Zapoznanie się ze sprawozdaniem z działalności świetlicy w Trojanach 
Komisja zapoznała się ze sprawozdaniem i nie wniosła uwag.
4.System zarządzania samochodami służbowymi.
W dniu 4 listopada 2016 r. Wójt Gminy wydał zrządzenie w sprawie ustalenia 
„Regulaminu zasad korzystania z samochodów służbowych w Urzędzie Gminy 
Dąbrówka”
Komisja zaproponowała aby również pracownicy korzystający z samochodu służbowego 
który jest w posiadaniu Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej rozpisywali karty 
drogowe.
Pan Marek Pasoń -  przewodniczący Komisji Gospodarczej RG poinformował, że 
komisja odbyła dwa posiedzenia.
W dniu 19 października 2016 r. tematem posiedzenia komisji było:
1. Przyjęcie zmian do zadań związanych z Komisją Gospodarczą. Zmiany dotyczyły 
zwiększenia środków na budowę przydomowych oczyszczalni i budowę chodnika wraz 
ze zjazdami w ciągu drogi gminnej Zaścienie -  Wszebory. Zaproponowane zmiany 
zostały przez Komisję przyjęte jednogłośnie.
W dniu 3 listopada 2016 r. zostały omówione zmiany związane Komisją Gospodarczą 
które dotyczyły budowy opaski przy drodze gminnej w Małopolu i rozpatrzone zostały 
podania o przydział środków na remont dróg gminnych.
Pan Ryszard Klusek -  przewodniczący Komisji Budżetowo -  Finansowej RG 
poinformował, że komisja odbyła posiedzenie w dniu 18 listopada 2016 r. na którym 
zaopiniowała projekty uchwał:
- w sprawie obniżenia ceny skupu żyta przyjmowanej jako podstawa ustalenia podatku 
rolnego.



- w sprawie określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości.
Uzasadnienie do ww. projektów uchwał w punkcie podjęcie uchwał.
- w sprawie zaciągnięcia długoterminowego kredytu na finansowanie planowanego 
deficytu budżetu Gminy Dąbrówka oraz spłatę wcześniej zaciągniętych zobowiązań z 
tytułu kredytów i pożyczek.
Proponuje się zaciągnąć długoterminowy kredyt w wysokości 2000 000,00 zł. Spłata 
kredytu nastąpi w latach 2017 -2022.
Projekt ww. uchwały Komisja zaopiniowała jednogłośnie.
Komisja jednogłośnie zaopiniowała zmiany do uchwały budżetowej i do Wieloletniej 
Prognozy Finansowej.

Ad. 6 Podjęcie uchwał
a) w sprawie uchwalenia rocznego programu współpracy Gminy Dąbrówka z 
organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami wymienionymi w art. 3 ust. 3 ustawy o 
działalności pożytku publicznego i o wolontariacie na 2017 rok
Projekt uchwały został omówiony przez Pana Roberta Rataja -  Sekretarza Gminy.
Do przedstawionego projektu uchwały radni nie zgłaszali uwag.
- w głosowaniu jawnym -  Rada Gminy Dąbrówka
podjęła Uchwałę Nr XXIII/169/2016 z dnia 24 listopada 2016 r.
- j e d n o g ł o ś n i e  - /12 głosów „za”, przy obecności 12 Radnych/
(Uchwała stanowi załącznik do protokołu).
b) w sprawie obniżenia ceny skupu żyta przyjmowanej jako podstawa ustalenia podatku 
rolnego,
Przewodniczący Komisji Budżetowo -  Finansowej powiedział, że Komisja opowiedziała 
się za utrzymaniem tegorocznej stawki i proponuje obniżenie ceny żyta z kwoty 52,44 zł 
do kwoty 38,50 zł.
Pani Skarbnik wyjaśniła, że wolą władz samorządowych i Komisji Budżetowo- 
Finansowej było pozostawienie stawek podatkowych na poziomie roku 2016r.
Do przedstawionego projektu uchwały radni nie zgłaszali pytań.
- w głosowaniu jawnym -  Rada Gminy Dąbrówka
podjęła Uchwałę Nr XXIII/170/2016 z dnia 24 listopada 2016 r.
- j e d n o g ł o ś n i e  - /12 głosów „za”, przy obecności 12 Radnych/
(Uchwała stanowi załącznik do protokołu).
c) w sprawie określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości,
Przewodniczący Komisji Budżetowo -  Finansowej RG wyjaśnił, że podatek od gruntów 
niezabudowanych objętych rewitalizacją w roku bieżącym wynosił 3,00 zł od 1 m2 i 
został obniżony przez Prezesa GUS do kwoty 2,98 zł za m dlatego zachodzi 
konieczność podjęcia tej uchwały. Pozostały stawki podatkowe pozostają bez zmian tj. na 
poziomie 2016 roku.
Do przedstawionego projektu uchwały radni nie zgłaszali pytań.
- w głosowaniu jawnym -  Rada Gminy Dąbrówka
podjęła Uchwałę Nr XXIII/171 /2016 z dnia 24 listopada 2016 r.
- j e d n o g ł o ś n i e  - /12 głosów „za”, przy obecności 12 Radnych/
(Uchwała stanowi załącznik do protokołu).
d) w sprawie zaciągnięcia długoterminowego kredytu na finansowanie planowanego 
deficytu budżetu Gminy Dąbrówka w 2016 roku oraz spłatę wcześniej zaciągniętych 
zobowiązań z tytułu kredytów i pożyczek,
Projekt uchwały został omówiony przez Panią Skarbnik.



Zaciągnięcie kredytu długoterminowego jest niezbędne dła umożliwienia sfinansowania 
zaplanowanych do realizacji na br. inwestycji. Kredyt planuje się zaciągnąć w banku 
krajowym, po przeprowadzeniu procedury przetargowej. Spłatę zobowiązania zakłada się 
na lata 2017 -  2022, wstępnie obsługę kredytu szacuje się na kwotę ok. 350 000,00zł 
(przy założeniu oprocentowania Wibor 3M - 1,73% + marża banku do 2%).
Do przedstawionego projektu uchwały radni nie zgłaszali pytań.
- w głosowaniu jawnym -  Rada Gminy Dąbrówka
podjęła Uchwałę Nr XXIII/172/2016 z dnia 24 listopada 2016 r.
- j e d n o g ł o ś n i e  - /12głosów „za”, przy obecności 12 Radnych/
(Uchwała stanowi załącznik do protokołu).
e) w sprawie zmiany w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Dąbrówka na lata 
2016 -  2021,
Projekt uchwały omówiony przez Panią Skarbnik.
Uzasadnienie do zaproponowanych zmian stanowi załącznik do uchwały.
Do przedstawionego projektu uchwały radni nie zgłaszali pytań.
- w głosowaniu jawnym -  Rada Gminy Dąbrówka
podjęła Uchwałę Nr XXIII/173/2016 z dnia 24 listopada 2016 r.
- j e d n o g ł o ś n i e  - /12 głosów „za”, przy obecności 12 Radnych/
(Uchwała stanowi załącznik do protokołu).
f) w sprawie zmiany uchwały budżetowej Gminy Dąbrówka na 2016 rok  
Projekt uchwały omówiony przez Panią Skarbnik.
Uzasadnienie do zaproponowanych zmian stanowi załącznik do uchwały.
Do przedstawionego projektu uchwały radni nie zgłaszali pytań.
- w głosowaniu jawnym -  Rada Gminy Dąbrówka
podjęła Uchwałę Nr XXIII/174/2016 z dnia 24 listopada 2016 r. 
j e d n o g ł o ś n i e  - /12 głosów „za”, przy obecności 12 Radnych/
(Uchwała stanowi załącznik do protokołu)
g) w sprawie wyrażenia zgody na wynajem lokalu na okres powyżej 3 lat 
Projekt uchwały został omówiony przez Przewodniczącego Rady Gminy.
Istnieje możliwość zagospodarowania pomieszczenia na poddaszu w Gminnym Centrum 
Kultury bez udziału środków własnych pod warunkiem, że lokal będzie 
wydzierżawiony na okres 10 lat. Lokal ma zostać przeznaczony na kawiarenkę.
Do przedstawionego projektu uchwały radni nie zgłaszali pytań.
- w głosowaniu jawnym -  Rada Gminy Dąbrówka
podjęła Uchwałę Nr XXIII/175/2016 z dnia 24 listopada 2016 r. 
j e d n o g ł o ś n i e  - /12 głosów „za”, przy obecności 12 Radnych/
(Uchwała stanowi załącznik do protokołu).
Godz. 131 -  przewodniczący obrad ogłasza przerwę w obradach.

TOGodz. 13 -  przewodniczący obrad wznawia obrady.
Ad. 7 Odczytanie podań do Rady Gminy.
Sekretarz obrad odczytał pismo skierowane do Przewodniczącego Rady Gminy o 
udostępnienie protokołu i nagrania z XXII sesji . Pismo wystosował adwokat Waldemar 
Piceluk reprezentujący Firmę EKMAN-PRO Pstrągi Gnieworty 6, 18-300 Zambrów.
Ad. 8 Sprawy różne i wolne wnioski.
Pan Sławomir Rosa zapytał, jakie inwestycje w roku 2017r. planuje wykonać Powiat na 
terenie naszej Gminy.



Pan Wójt odpowiedział, że z informacji które posiada na rok przyszły Starostwo 
Powiatowe przewidziało dla naszej Gminy środki w wysokości 56 000,00 zł na 
wykonanie części projektu. Rok temu Starosta obiecywał, że w roku 2017 będzie 
realizowana inwestycja związana z przebudową skrzyżowania w Małopolu.
Wójt poinformował, że wspólnie z Zastępcą, Przewodniczącym Komisji Gospodarczej i 
Przewodniczącym Rady odbył spotkanie ze Starostą na temat inwestycji. Chodzi 
głównie o przebudowę skrzyżowania na drodze w Małopolu. Koszt tej inwestycji to 
ponad 2000 000,00 zł. Otrzymał telefon ze Starostwa, że zadanie to może zostać 
wprowadzone do przyszłorocznego budżetu Powiatu pod warunkiem, że Gmina 
dofinansuje 50% kosztów realizacji inwestycji. Odpowiedź miała być udzielona w ciągu 
2 godzin. Wójt wyjaśnił, że takiej odpowiedzi nie udzielił ponieważ, że nie było to 
przekonsultowane z Komisją Rady i Radą Gminy. Środki na zadanie powinny być także 
zabezpieczone w projekcie budżetu Gminy na 2017 r.
Ustalono, że na kolejną sesję Rady Gminy zostanie zaproszony Starostwa Powiatu aby 
przedstawił jakie inwestycje planuje wykonać na terenie naszej Gminy w 2017r.
Pan Krzysztof Kłębek podziękował w imieniu własnym i mieszkańców Wójtowi i 
wszystkim którzy przyczyni się do wybudowania placu zabawa w Zaścieniach. Prosił 
Wójta i sołtysów tych miejscowości gdzie nie ma jeszcze placów zabaw aby dołożyli 
starań i wybudowali je w swoich miejscowości. Również w imieniu swoim i 
mieszkańców sołectwa Chruściele pan Krzysztof Kłębek podziękował za położenie 
nakładki asfaltowej na drodze przez wieś Chruściele.
Pani Helena Kuśkowska podziękowała za wsparcie przy negocjacjach w sprawie placu 
zabaw w Laskowi e.
Przewodniczący Rady Gminy poinformował, że wszyscy radni otrzymali od Posła Piotra 
Uścińskiego zaproszenie ( zaproszenia zostały wręczone) na otwarte posiedzenie 
Parlamentarnego Zespołu na rzecz Polityki i Kultury Prorodzinnej które odbędzie się w 
dniu 7 grudnia 2014r. o godz. 1430.
Pan Jacek Ruciński zapytał kto przygotowywał warunki wywozu śmieci do spełnienia 
dla przystępujących do przetargu. Pan Zadrożny odpowiedział, że przygotowywał p. 
Strzelceki pod jego i Wójta nadzorem.
Pan Jacek Ruciński ponownie zapytał czy w tych warunkach był wskazany dzień 
wywozu śmieci zmieszanych dla miejscowości gdzie są działki rekreacyjne. W żadnej z 
miejscowości rekreacyjnych nie odbiera się śmieci w sobotę. Powiedział, że 
przeprowadził rozmowę z przedstawicielką Firmy na temat odbioru odpadów i otrzymał 
odpowiedź, że harmonogram został ustalony za przyzwoleniem ze strony Urzędu Gminy. 
Czy Gmina jako zleceniodawca nie ma wpływu na dzień wywozu śmieci. Poprzednia 
Firma odbierała odpady w soboty. Warunki obecnej Firmy są nie do przyjęcia. Firma nie 
spełnia swoich wymogów. Większość miejscowości nie otrzymała jeszcze pojemników a 
na działki rekreacyjne wcale się ich nie daje bo nie ma ich na liście.
Odnosząc się do wypowiedzi przedmówcy Zastępca Wójta powiedział, że Gmina ma 
również uwagi do Firmy. Odbyło się spotkanie z Prezesem , który przyjął wszystkie 
uwagi związane z odbiorem odpadów. Rozmowa dotyczyła również odbioru odpadów w 
soboty z terenów rekreacyjnych. Odbiór odpadów w soboty generuje koszty a to 
związane jest z podniesieniem stawki. We wszystkich miejscowościach rekreacyjnych 
ustawione są pojemniki zbiorcze do których większość działkowiczów składa śmieci. W 
imieniu Gminy przeprosił mieszkańców za utrudnienia jakie mają z odbiorem śmieci. 
Powiedział, że poprzednia Firma miała stawkę dużo wyższą i musiałyby zostać



podwyższona opłata a nie wszyscy tego by chcieli. Jeżeli jest taka potrzeba to na 
działkach w Cisiu mogą zostać ustawione koszy zbiorcze.
Pan Pawlak Józef zwrócił się o poszerzenie i naprawę drogi z Wólki Czarnowskiej do 
Stasiopola. Droga na obecną chwile ma 2 m szerokości. Również droga powiatowa z 
Kuligowa do Stasiopola jest bardzo zniszczona.
Pan Zastępca Wójta wyjaśnił, że od dwóch lat na bieżące utrzymanie dróg gminnych 
wydatkowanych jest coraz więcej środków z budżetu gminy. Również na rok przyszły 
zostały zwiększone środki na w porównaniu do roku bieżącego. To samo jest ze 
środkami które są wydatkowane na wykup gruntów na poszerzenie dróg gminnych. Jeżeli 
jest to droga konieczna zostanie w przyszłości zrobiona.
Pani Skarbnik poinformował, że fundusz sołecki powinien zostać wydatkowany do 
końca roku i prosiła sołtysów o zwrócenie uwagi na stopień realizacji funduszu.
Ad.9 Zamknięcie obrad.
Zamknięcia obrad XXIII sesji Rady Gminy Dąbrówka dokonał Przewodniczący Rady 

Gminy Marcin Kaczmarczyk, dziękując obecnym za uczestnictwo w sesji.

Na tym protokół zakończono.

Sekretarz obrad 
Sławomir Rosa

Protokółowała 
Grażyna Wójcik
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